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Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein en 
Volkshuisvesting d.d. 22 juni 2017 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Harrie Verkampen 
Commissiegriffier : Nienke Verhagen 
 
Commissieleden : 11 / 14 
CDA : Thijs van de Elsen, Rick van Kessel, Anita Relou 
Lokale Realisten : Truus van Dijk, Cees van Extel, Dini Methorst-van Kessel 
Dorpspartij : Henk van Eck, Rens de Haas 
D66 : René Leenders 
PVDA : Jeanine van Cronenburg 
OPA : Frans Faeles 
 
Collegeleden 
Jan Bevers (wethouder) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Remco Groenendal, Tim van den Nieuwelaar 
 
Andere aanwezigen 
Adviesgroep Sociaal Domein: Marieke van Hoogstraten, Ton Gieling, Jerica Bekx, Wilma van 
Zeeland, Annerie van der Sterre (niet aanwezig: Ton Kolster en Anne Goossens). 
Jonathan van Hout, Piet Snijders, Vic van Dijck (Jongerenopbouwwerk LEV groep), Jaap 
Noorda en Annelieke van Dijk (onderzoekers Noorda en Co). 

 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt.  
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 
 
3 a Vaststellen verslag commissie Sociaal Domein en Volkshuisvesting d.d. 11-5-2017 
Verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Er worden opmerkingen gemaakt over de inhoud van het verslag. De commissie vindt het 
verslag op een aantal punten erg summier, er staat geen toelichting bij agendapunten 4b en 
4c. De commissie zou graag die info wel willen in het verslag.  
 
   b Lijst met toezeggingen. 
Lokale Realisten merkt op dat de lijst wel erg lang is. Misschien kan dat de volgende keer 
besproken worden?  
Dorpspartij merkt op dat ze zorgmijders een belangrijk punt vindt. En het onderwerp 
‘dorpsondersteuners’ op de agenda van de volgende keer zou fijn zijn. 
CDA geeft aan dat is toegezegd dat Harry Woltring een toelichting zou komen geven over de 
Peelgemeenten. Graag hem uitnodigen voor een volgende keer. Wethouder Bevers laat 
weten dat dat kan.  
 
   c Termijnplanning 
Er wordt een aantal onderwerpen genoemd die de commissie graag wil bespreken in een 
van de volgende overleggen. De voorzitter merkt op dat iedereen goed in het verslag moet 
kijken of er nog aanvullingen zijn en meteen reageren, dan kan alles de planning gezet 
worden.  

 Monitor Wonen 
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 Wijkteams: wijkprofielen presentatie graag 

 Presentatie voortgang innovatieprojecten. Concreet weten wat de innovatieprojecten 
zijn, wat tastbaar is.  

 Aandacht voor preventie. 

 Dementie en jeugd  

 Handhaving op sociaal domein 

 Preventie alcohol en drugs: voor 1 juli zou plan klaar zijn. Samen met GGD. 
Wethouder Bevers laat weten dat het te vroeg in de krant is gekomen. Plan is bijna 
gereed. 

 
4. Informeren 
4 a Kennismaking adviesgroep Sociaal Domein 
Ton Gieling vertelt wie ze zijn en dat ze gestart zijn met kennis maken en met mensen 
praten, daar pakken ze een paar maanden voor. Met dorpsondersteuners, regisseurs van 
de gemeente, KBO, etc. Participatiegroepen volgen nog. Eerst verdiepen en dan die 
groepen opzetten. 
In september wil de Adviesgroep meer duidelijk hebben en daarna komen ze graag een 
keer terug (in oktober, november).  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
De Adviesgroep komt in het najaar terug in de commissie.  
 
4b Presentatie stand van zaken implementatie van het jeugd/jongerenwerk (tevens 
voorstellen van de nieuwe jongerenwerker) 
Presentatie door Jaap Noorda, Vic van Dijck, Jonathan van Hout, Piet Snijders en Annelieke 
van Dijk. Deze is op de gebruikelijke wijze voor u beschikbaar gesteld.  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 
 
4 c Senzer  
Het tijdstip zoals dat was gepland om 16 uur ’s middags is heel onhandig. Graag in de 
avond op bezoek bij Senzer, daar is wel interesse voor. De commissie spreekt af dat men 
zich opgeeft voor het bezoek, zodat duidelijk is dat er genoeg mensen heen gaan.  
 
Welke vragen wil de commissie tijdens die bijeenkomst beantwoord hebben? Deze vragen 
mailen naar griffie, zodat Senzer deze mee kan nemen en weet wat onder andere te 
presenteren.  
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
-- 
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5    Voorbereiden raadsadvies 
5. a Jaarrekening 2016, mbt deze raadscommissie  
5. b Begrotingsnota 2018, mbt deze raadscommissie 
Agendapunten zijn gelijktijdig behandeld.  
 
Procesconclusie 

 Besluitvorming / finale behandeling raad is door de raadscommissie voldoende voorbereid. 
Onderwerp in handen stellen raad. Voorgestelde wijze van behandeling: 
Bespreekstuk. 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
Dorpspartij zegt dat de financiële positie er goed uit ziet, complimenten hiervoor. 3D 
afrekening 1.1 miljoen tekort door bedrag uit 2015, was dit verwacht en hoe is dat in de 
toekomst te voorkomen? Inzet op preventie bij jongerenwerk, innovatie op gebied van 
kwetsbare groepen om te voorkomen dat dingen veel geld gaan kosten.  
 
CDA merkt op dat de financiële positie steeds beter wordt, maar we zijn er nog niet. 
Complimenten hiervoor. 3D’s egalisatiereserve is hard nodig.  
 
Goede lokale dienstverlening is echt een voorwaarde van ons, moet dicht bij mensen 
georganiseerd zijn. Sociale Innovatie: prima dat ermee gezorgd voor betaalbare 
alternatieven voor kostbare zorg. Moet wel van onderop komen.  Faciliterende rol bieden en 
niet te veel sturen. Drugspreventie is erg belangrijk, heeft veel aandacht nodig komend jaar, 
voorkomen beter dan achter genezen. Missen mantelzorgers, Er is onvoldoende 
ondersteuning. HHT voldoet niet meer, we willen een alternatief daar komen wij mee. 
Indicatie HH niet alles wordt opgepakt maar moet nu door mantelzorgers opgepakt worden, 
die hebben het al druk genoeg dus daar willen we een oplossing voor.  
Wonen voor starters: aandeel jongeren is altijd relatief hoog geweest in vergelijking met 
omliggende gemeenten. Wordt makkelijker om weer huis te kopen, maar dan moet dat huis 
er wel zijn. Dat is ook belangrijk voor de voorzieningen. Daarom scherp op inzetten. Er moet 
vooruitzichten zijn, dus zicht op voldoende bouwmogelijkheden. 
 
Lokale Realisten heeft gisteren haar vragen in de commissie neergelegd. Die worden 
beantwoord, van HHT is ook al beantwoord. Dat laat indienen van rekeningen daar moet wel 
goed naar gekeken worden ook volgend jaar en in de toekomst.  
Uitvoeringskosten Peel 6.1: partijen die daar zitten, krijgen die een rekening? Hoe gaat dat in 
de praktijk lopen.  
 
PvdA vindt dat er met hoofdletters genoteerd moet worden dat er genoeg mantelzorgers 
moeten zijn, dat is heel belangrijk.  
 
DP wil in de begroting terug komt: armoedeval, preventie breed in Sociaal Domein, 
jeugdzorg vanwege budget overschrijding. Hij gaat er vanuit dat evaluatie huishoudelijke 
zorg in Wmo terug komt in 2018. Mantelzorg en ook in relatie tot vrijwilligerswerk. Dat is 
onontbeerlijk als je zorgkosten laag wil houden.  
 
Wethouder Bevers zegt dat het tekort op jeugdzorg is veroorzaakt door onder andere 6 ton 
uit 2015. Instellingen mogen 5 jaar lang rekeningen indienen, dat is een element. Afspraak 
met transitie autoriteit jeugd (bijna 3 ton), landelijke afspraken om te voorkomen dat 
gespecialiseerde instellingen om zouden vallen waren veel duurder dan wij begroot hadden. 
Daar hebben we geen invloed op. Die verandering kost meer tijd. Bij VNG nu opdracht 
gegeven om iets aan dit budget te doen, meer geld voor jeugdzorg gevraagd. Deze twee zijn 
grootste boosdoeners. Clientaantallen zijn toegenomen. In 2015 was er een soort dip, en nu 
is dat veel hoger (geldt voor alle gemeenten).  
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Lokale Realisten vraagt waarom nu meer beroep wordt gedaan op jeugdzorg? Je zou dit 
moeten onderzoeken want nu weet je niet waarom dit is. Wethouder Bevers zegt dat dit kan 
komen doordat er meer aandacht voor is. CDA vult aan: en doordat de zorg dichterbij 
georganiseerd is.  
Dorpspartij merkt op dat je eigenlijk van macro- naar microniveau gaat. Gaat dat geld dan 
mee? Wethouder Bevers laat weten dat we algemeen voorliggende voorzieningen 
organiseren. Proberen om bij beschikking en indicatie weg te blijven. We komen een heel 
eind met de middelen die we hebben. We hebben al veel geïnvesteerd en hebben de basis 
op orde. Zorggeld reserveren voor zorg. Mantelzorgers zijn genoemd, prijs me gelukkig dat 
we er veel hebben. Proberen zoveel mogelijk te ontlasten en ondersteunen. Andere 
mogelijkheden worden onderzocht (respijthuis). Commanderij college leerlingen komen bij 
mensen thuis om werkervaring op te doen zo proberen we op allerlei manieren de verbinding 
te maken. Mantelzorgers moeten het vol kunnen houden ook ouders van kinderen.. Samen 
kunnen we hierin veel bereiken.  
 
Toezeggingen 
-- 
 
6 Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen 
PvdA leest voor: HHT 171 mensen hebben een verkeerde brief gehad. Regeling is 
ingewikkeld. Dorpsondersteuners zijn aan het uitleggen wat het betekent. Inschatting dat er 
ongeveer geen mensen meer zijn die er gebruik van kunnen maken. Iedereen zal 
herindicatie aanvragen voor Huishoudelijk ondersteuning. Hoe gaat het verder na 2017 met 
de HHT? 
Wethouder Bevers laat weten dat het besluit van de raad uitgevoerd wordt. In najaar gaan 
we daar naar kijken en dan kan de raad iets anders besluiten.  
 
Dorpspartij heeft een algemene opmerking over de RIN: daar komen veel mails over. Kan 
een RIN vermeld worden op de agenda bij het onderwerp?  
CDA merkt op dat de RIN allemaal in iBabs staan en daar terug te vinden zijn.  
Dorpspartij zegt dat ziekenhuizen mensen ontslaan naar huis en opvang thuis is minimaal. 
Daardoor komen mensen in de problemen. Zorgaanbieders hebben te krappe contracten. 
Innovatief plan om daarin tegemoet te komen, kan daar in samenwerking naar gekeken 
worden?  
wethouder Bevers wil dit bekijken samen met Zorgboog. Gaat om transmurale 
voorzieningen, soort tussenvoorzieningen, soort time-out. En ook met CZ samen. 
 
Lokale Realisten merkt op dat er een tijd terug gesproken is over goedkope sociale 
huurwoningen. Nieuwe woningen voor mensen met kleine beurs. Zijn die woningen aan de 
Pastoor Attendorenstraat die woningen? Of zijn er ook andere huurprijzen? 
Wethouder Bevers vertelt dat de gemeente met Goed Wonen een bijeenkomst met en voor 
starters wil organiseren. Er zijn ook andere prijzen. Dus dit is niet ondergrens. Het is wel zo 
dat mensen op ongeveer zelfde bedrag uitkomen met huurtoeslag. Bestaande voorraad is 
ook van belang, omdat die niet toekomstbestendig is nu.  
 
Lokale Realisten heeft een vraag naar aanleiding van de presentatie vorige keer over 
passend onderwijs: Positief beeld voorgeschoteld. Krant van 8 juni schetst ander beeld: de 
hoge werkdruk eist tol, kwaliteit onderwijs staat op het spel, passend toewijzen kost veel. De 
presentatie zei iets anders. Hoe is het nu echt gesteld? 
Wethouder Bevers zegt dat is best een opgave is om dat goed te doen voor scholen. 
Onderwijs is in beweging. Grootste druk komt door administratieve lasten.  
 
7 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.57 uur. 
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Voortgangslijst toezeggingen commissie 
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